
 
 
 
 

  2/21מליאה מס' הפרוטוקול ישיבת 
 אפסבאמצעות הווט 19:00שעה  16.2.21  מן המניין( מיוםלא )

 
 נוכחים:

 
 .יו"ר המועצה –משלב זי ומר פא .1

  .המועצהראש סגן  –ג'מאל ג'ומעה מר  .2

 . מ.מ. ראש המועצה -ד"ר יוסף מטאנס .3

 .המועצהחבר  –מוחמד עבאסמר  .4

 .המועצהחבר  –אחמד מאל כ רמ .5

 .המועצהחבר  –נעים  דבעמר  .6

 המועצהחבר  –מליח נסרה  מר .7

 .חבר המועצה -פס עזאם חני רמ .8

  המועצה.חבר  –ם מופיד עזא מר .9

 המועצה.חבר  –מר איימן ביתם  .10
 

 נכחו גם בישיבה:
 

  עמ"ש המועצה.יו -לוסעו"ד חנא בו
 .ל(וקותב הפרוטומנכ"ל המועצה. ) כ -עו"ד וסים מוקלד

 .עצההמו מהנדס  –סלים ברבארה מר
 עוזר ראש המועצה. -מוחמד גדבאן  מר 

 
 נעדרים:

 
 חבר המועצה. -מאזן גדבאן  מר  .1

 עצה.חבר המו -מר סאלח עבאס .2
 

 על סדר היום :
 

 אלאמל " ע"ש המנוח אבו עלי חוסין אבריק. מתן שם לבי"ס יסודי " .1

 מינוי גב' ספייה אלהאם כמורשית חתימה בבי"ס חט"ב ע"ש אבו סלים סלמאן. .2

 וער.ראת שינויים לצורך הגדלת חוזה של בניית מועדון נר הואישו .3

 . 2ג 1.1.1אישור המליאה על רכישת המקרקעין בהתאם לנוהל  .4

 עצה.ונות והודעות ראש המוש .5
 
 : מועצהראש הב, משלאוזי פ
 

 יוםחיל את סדר הנתלפני שתכם רשו, ב בווטסאפ ים ומי שנמצא שבאו לישיבה למי ם לושלום לכ
ואבקש מכם להצביע על הוספתו מי  4נוסף על סדר היום והוא נושא מס'  ף נושאלהוסי ואבקש

 בעד ומי נגד ?
 

 .פה אחד בעד:
 .אין מתנגדים -נגד

 אין נמנעים. -נמנע
 

 החלטה:
 

אישור המליאה על רכישת המקרקעין בהתאם  4להוסיף על סדר היום נושא מס' הוחלט פה אחד 
  2.ג1.1.1לנוהל 

 



 
 : 1מס'  שאנו
 

 אלאמל " ע"ש המנוח אבו עלי חוסין אבריק. מתן שם לבי"ס יסודי " 
 
 אוזי:פ
 

אלאמל" נקרא ע"ש " אבן ח'לדון " שהוא שם היסטורי . אנחנו רוצים לשנות את בי"ס יסודי ב' " 
אבו עלי חוסין אבריק ז"ל " " בי"ס אלאמל ע"ש יקרא  שם בית הספר לשם חדש כך שבית הספר

מן הראוי שנים רבות , עשה ותרם הרבה לבית הספר וליישוב ומנהל בית הספר במשך שהיה 
 ? גדמי בעד ומי נהצבעה אבקש ,  שמו  להנציח את

 
 

 .פה אחד בעד:
 .אין מתנגדים -נגד

 אין נמנעים. -נמנע
 

 החלטה:
 

 . פה אחדט הוחל
 

 : 2נושא מס' 
 

 אישור עבודה נוספת לעובד נביל חזאן.
 

 פאוזי:
 

בחצי משרה והוא מבקש אישור לעבודה נוספת פרטית המועצה  רמועסק כמבק ד נביל חזאן העוב
 ועצה.שעות עבודתו בממבצע אותה מחוץ לש

 אבקש מיועמ"ש המועצה להסביר .
 

 עו"ד חנא :
 

מסביר את העמדה המשפטית כך לצורך אישור עבודה נוספת לעובד מועצה בחוזה בכירים יש 
צה וכן יוצרת ניגוד עיניים עם תפקידו במועשאכן עבודתו הנוספת אינה צורך בחוות דעת משפטית 

 לצו המועצות המקומיות. 143ה לסעיף המועצה . מפנ חוות דעת מנכ"ל
 

 פאוזי:
 

 לאחר הסברי היועמ"ש , אבקש הצבעה מי בעד ומי נגד ?
 

 .פה אחד בעד:
 .אין מתנגדים -נגד

 אין נמנעים. -נמנע
 
 
 
 
 
 
 

 החלטה:
 

ר המועצה עבודה נוספת מעבר לעבודתו במועצה אחד לאשר לעובד נביל חזאן מבק הוחלט פה
 המקומית.

 
 

 .בהמודה לכל החברים שהשתתפו בישי ראש המועצה
 



 
 . 19:25 שעה  , 19.1.21 הישיבה ננעלה היום

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

             
  

 העצנכ"ל המולד, מעו"ד וסים מוק         ראש המועצה פאוזי משלב ,   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  וסים/


